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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов участва в събитие, организирано
от Икономическия отдел на Посолството на Република Хърватия в София - презентация на хърватски
производители на земеделски и хранителни продукти, защитени с наименование за произход и географско
указание. Саня Губерина, аташе по търговски и икономически въпроси в Посолството на Република Хърват... 

Темата за командированите работници, командироващите компании, правата и задълженията на страните в
процеса на командироване е в основата на европейския проект "Informing on the rules of posting" - IOR, който
Българската търговско-промишлена палата изпълнява. Проектът обединява работодателски организации,
профсъюзни организации, бизнес асоциации, фондации и публични органи от България, Германия, ... 

Новоназначеният ръководител на Службата по търговско-икономически въпроси в Берн Анета Груйчева посети
БТПП и разговаря с председателя, Цветан Симеонов. Груйчева, има предишен опит като търговски съветник в Бон.
По линия на БТПП бяха дискутирани сътрудничеството на палатата с международни организации базирани в
Швейцария. Страната има богат и устойчив икономически опит в индивидуалните преговори п... 

Кюстендилска търговско-промишлена палата изготви становище за бъдещето на бившия казармен район, предаде
"Фокус". То е изготвено в резултат на множество срещи и разговори по въпросите на туризма в изпълнение на
Програмата за дейността на Палатата по направление "Туризъм, балнеология и история". "Настоящето становище
и свързаните препоръки, изготвени от Кюстендилска търговско-промишлена палата, са... 

Заглавие: Цветан Симеонов посети презентация на хърватски производители на земеделски и хранителни
продукти, у нас
Дата: 15.04.2025 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Проект IOR: Информиране относно правилата за командироване
Дата: 14.04.2025 15:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Среща с новоназначения ръководител на СТИВ в Берн, Конфедерация Щвейцария
Дата: 14.04.2025 15:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Бизнесът в Кюстендил иска теренът на бившите казарми да се ползват за здравен туризъм
Дата: 14.04.2025 15:05
Медия: Пирин press

Заглавие: Среща с Малайзийския борд на дървообработващата промишленост
Дата: 14.04.2025 13:00

https://www.bcci.bg/news/20906
https://www.bcci.bg/news/20905
https://www.bcci.bg/news/20904
https://pirinpress.com/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%B2-%D0%BA%D1%8E%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BB-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1/
https://www.bcci.bg/news/20903


Гопинатан Таникуди, регионален представител на Малайзийския борд на дървообработващата промишленост
посети БТПП и разговаря с председателя, Цветан Симеонов. В срещата участваха също и Красимир Дачев,
заместник – председател на Палатата, Петър Курумбашев, почетен консул на Малайзия в България и архитект
Иоана Петрова. Таникуди, който е ситуиран в Ротердам и отговаря за страните от ЕС, представи дей... 

Същото е изготвено в резултат на множество срещи и разговори по въпросите на туризма в изпълнение на
Програмата за дейността на Палатата по направление "Туризъм, балнеология и история". "Настоящето становище
и свързаните препоръки, изготвени от Кюстендилска търговско-промишлена палата, са продиктувани от
необходимостта от целенасочено развитие на имота, с фокус върху балнео, СПА и здравен туризъм ... 

Американският президент Доналд Тръмп премахна наложеното мито за внос в САЩ за смартфон и компютри,
произведени в Китай, които преди това бяха обложени с увеличени мита от 125%. "Трябва да се търсят пътища за
преодоляване на трудностите. Ясно е, че стари партньори като САЩ и ЕС не биха могли да влязат прекалено
остро във взаимната си търговия и отношение. Трябва да се преценяват нещата. Що се отна... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Възстановяването на Украйна след войната представлява сложен логистичен пейзаж, оформен от мащаба на
разрушенията, икономическите ограничения и необходимостта от координирана международна
подкрепа.Огромни са надеждите в публичното пространство, войната в Украйна да приключи тази година. Затова
отсега се правят и планове за следвоенното възстановяване на страната. И тук на преден план излиза логист... 

БТПП: Всеки, който затвори с протекционистки мерки своя пазар, ще пострада повечеАмериканският президент
Доналд Тръмп премахна наложеното мито за внос в САЩ за смартфон и компютри, произведени в Китай, които
преди това бяха обложени с увеличени мита от 125%. "Трябва да се търсят пътища за преодоляване на
трудностите. Ясно е, че стари партньори като САЩ и ЕС не биха могли да влязат прекалено остро ... 

Работодателите у нас залагат на стабилност с минимален растеж, предпочитайки по-внимателен подход към
разширяване на екипите си. Това е сред изводите на националното изследване на Българската конфедерация по
заетостта. По отношение на пазара на труда за периода април – септември 2025 г. се отчита положителен
коефициент на заетост от +3%. Той бележи лек спад с един процентентен пункт спрямо предход... 

Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Кюстендилска търговско-промишлена палата изготви становище за бъдещето на Бившия казармен
район
Дата: 14.04.2025 11:08
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Започва ли световна търговска война след митата на Тръмп?
Дата: 14.04.2025 00:44
Медия: Зарата

Заглавие: Трудности пред логистиката при възстановяването на Украйна
Дата: 14.04.2025 12:34
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Започва ли световна търговска война след митата на Тръмп?
Дата: 14.04.2025 11:15
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Бизнесът по-умерен относно увеличаване на персонала
Дата: 15.04.2025 11:04
Медия: Икономически живот

Заглавие: Търговия, технологии и ценни книжа: Китай държи картите в тарифната война

https://novinata.bg/regiona/kyustendilska-targovsko-promishlena-palata-izgotvi-stanovisthe-za-badestheto-na-bivshiq-kazarmen-rayon/
https://zarata.info/%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B2%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%B0-%D1%81/
https://logistika.bg/trudnosti-pred-logistikata-pri-vazstanovyavaneto-na-ukrayna/
https://www.dnes.bg/a/3-biznes/676068-zapochva-li-svetovna-targovska-voyna-sled-mitata-na-tramp
https://ikj.bg/novini/biznesat-po-umeren-otnosno-uvelichavane-na-personala/
https://profit.bg/article/2025041506594110856


Планирането, диверсификацията на пазарите и контролът върху стратегическите материали могат да дадат на
Пекин предимство - ако може да понесе болкатаСАЩ и Китай се намират в опасно търговско противопоставяне,
като двете най-големи икономики в света си търговски удари, докато Доналд Тръмп изисква от Пекин да потърси
сделка. Китай разчита на САЩ като на почти незаменим пазар за произвежданите от нег... 

Ще насърчаваме обучението в специалности, които имат стратегическо значение за икономиката ни и са най-
нужни на пазара на труда. Висшите училища трябва да подготвят специалисти с ключови умения и в тази връзка
обмисляме въвеждането на стипендия за бъдещи студенти, които кандидатстват с математика или природни
науки във висшите ни училища. Това каза министърът на образованието и науката Красимир Въ... 

Министърът на икономиката и индустрията Петър Дилов се срещна с представители на германски компании –
членове на Германо-българската индустриално-търговска камара, за да обсъди възможностите за задълбочаване
на икономическото сътрудничество между двете страни. Срещата се проведе в контекста на нарастващото
германско икономическо присъствие в България, което по данни на БНБ вече надхвърля 4 милиард... 

Министърът на финансите Теменужка Петкова обяви, че България е готова за еврозоната.Това стана на бизнес
закуска, организирана от Американската и Британската търговска камара в България. "Никога не сме били по-
близо до еврозоната от момента, в който се намираме сега."Като приоритети за правителството тя посочи и
членството ни в Организация за икономическо сътрудничество и развитие, както и усвоява... 

Управителят на Българската народна банка Димитър Радев заяви, че страната ни се намира в много солидна
изходна позиция за присъединяване към еврозоната. Радев направи изявлението си по време на бизнес закуска,
организирана от Американската и Британско-българската търговска камара в София. По думите на на управителя
на БНТ, България изпълнява всички номинални критерии за приемане на еврото – включи... 

Над 4 млрд. евро. са инвестирали германските компании в България Стремим се да реализираме политики в
подкрепа на инвеститорите и за осигуряване на прозрачна и стабилна бизнес среда. Работим за запазване на
икономическата и финансова стабилност в страната, за повишаване на конкурентоспособността на българската
икономика и за стимулиране на инвестициите. Това заяви министърът на икономиката и индус... 

Дата: 15.04.2025 10:35
Медия: Profit

Заглавие: Министър Вълчев: Ще насърчаваме стратегически специалности с ключова роля за икономиката ни
Дата: 15.04.2025 10:33
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Германският бизнес с инвестиции за над 4 млрд. евро у нас
Дата: 15.04.2025 12:08
Медия: Moreto.net

Заглавие: Теменужка Петкова: България е готова за еврозоната
Дата: 15.04.2025 12:04
Медия: ПИК

Заглавие: България е в стабилна позиция за присъединяване към еврозоната, заяви управителят на БНБ
Дата: 15.04.2025 11:41
Медия: Банкеръ

Заглавие: Министър Дилов: Работим в подкрепа на инвеститорите и за прозрачна и стабилна бизнес среда
Дата: 15.04.2025 11:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Най-голямото събитие на Балканите, посветено на подобряване и управление на бизнес процеси, ще
се проведе на 22 май в София
Дата: 15.04.2025 12:42
Медия: 24 Часа

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/872355-ministar-valchev-shte-nasarchavame-strategicheski-spetsialnosti-s-klyuchova-rol
https://www.moreto.net/novini.php?n=510739&c=04
https://pik.bg/%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%83%D0%B6%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-news1277057.html
https://banker.bg/2025/04/15/prisaedinyavane-kam-evrozonata-bnb/
https://www.dotbg.bg/article/20323365
https://www.24chasa.bg/biznes/article/20318646


Конференцията Tomorrow Redefined ще представи най-актуалните подходи в Lean методологията, бизнес
процесите през призмата на AI и как да подготвим екипите си за работата в бъдеще България ще бъде домакин на
шестото издание на най-голямата конференция за подобряване и управление на бизнес процеси на Балканите -
Tomorrow Redefined. На 22 май, в Grand Hotel Millennium, София, ще бъдат представени най... 

Браншови организации в сферата на транспорта и строителството възразяват срещу заповедта на министъра на
финансите от 31 март, с която се разширява обхвата на списъка на стоки с висок фискален риск, като смятат, че тя
трябва да бъде отменена. От Камарата на строителите в България, Камарата на автомобилните превозвачи в
България, Асоциацията на българските предприятия за международни превози и пъти... 

Южна Корея обяви увеличение на своя пакет за подкрепа за жизненоважната полупроводникова индустрия на
страната до 33 трилиона вона (23,25 милиарда долара), което е с около една четвърт повече от пакет от 26
трилиона вона, представен миналата година. Мерките идват в отговор на призивите към правителството да
разшири подкрепата си във време на нарастваща политическа несигурност при настоящата админи... 

Пари от държавата важни само за 11,18% от бизнеса Съвсем малка част от бизнеса разчита на обществените
поръчки като източник на приходи. Това показва проучването "Бизнес барометър" на УНСС сред ръководителите
на фирми. От тях 11,8% посочват поръчките като пречка в дейността им. В същото време доверието в държавата
не е особено високо, защото 55,8% от анкетираните смятат, че обществените поръчки са... 

Според енергийния министър целта е страната ни да печели и да получава газ без оскъпяващи транзитни
таксиБългария и една от най-големите петролни компании в света започват проучване за нефт и природен газ в
Черно море. Договорът беше подписан в Министерския съвет. Вицепрезидентът за проучвания и стратегии на
"Шел" пристигна у нас за сключването на договор за проучване и търсене на нефт и природен ... 

България се радва на огромен интерес на ЕКСПО 2025, която се провежда в Осака. Това заяви вицепремиерът и
министър на иновациите и растежа Томислав Дончев, след като откри българският павилион на световното
изложение, съобщиха от пресцентъра на министерството. Дончев подчерта, че именно интересът от японски
предприемачи, свързан с инвестиции, показват, че сме на прав път. "Елегантно и с вкус предс... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Заглавие: Браншови организации се обявиха срещу заповедта на министъра на финансите за разширяване на
обхвата на списъка на стоки с висок фискален риск
Дата: 14.04.2025 18:59
Медия: Утро Русе

Заглавие: Южна Корея ще увеличи с около една четвърт финансовата помощ за чип индустрията
Дата: 15.04.2025 13:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Пари от държавата важни само за 11,18% от бизнеса
Дата: 15.04.2025 13:32
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Подписаха договор за проучване на нефт и газ в Черно море
Дата: 15.04.2025 13:04
Медия: БТВ Новините

Заглавие: Дончев представя България на ЕКСПО 2025 в Япония "елегантно и с вкус"
Дата: 15.04.2025 13:10
Медия: News.bg

Заглавие: Инвеститорът "Йорис Иде" си отиде от България
Дата: 14.04.2025 15:45

https://utroruse.com/article/1108217/
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/uzna-korea-ste-uvelichi-s-okolo-edna-chetvart-finansovata-pomost-za-chip-industriata
https://www.flashnews.bg/pari-ot-darzhavata-vazhni-samo-za-11-18-ot-biznesa/
https://btvnovinite.bg/bulgaria/podpisaha-dogovor-za-prouchvane-na-neft-i-gaz-v-cherno-more.html
https://news.bg/politics/donchev-predstavya-balgariya-na-ekspo-2025-v-yaponiya-elegantno-i-s-vkus.html
https://www.marica.bg/biznes-zona/investitorat-yoris-ide-si-otide-ot-balgariq


Размина се идеята чрез новия завод край Раковски страната ни да се превърне в хъб за търговия с ЕСГоляма
чуждестранна компания с амбициозни намерения да строи фабрика край Пловдив се отказа от инвестицията си в
България, научи репортер на "Марица". Румънският клон на белгийския концерн Joris Ide (Йорис Иде), с репутация
на силен международен играч в стоманодобивния бизнес, смяташе да вдигне модере... 

Пазарът на труда в България продължава да демонстрира стабилен ръст и през март, показват данните на
Агенцията по заетостта. Заявените свободни работни места на първичния пазар достигат 20 151, а броят на
започналите работа е близо 17 хил. души. КОИ СА НАЙ-ТЪРСЕНИТЕ РАБОТНИ ПОЗИЦИИ? Хотелиерство и
ресторантьорство – 23.4% от всички обявени позиции; Преработваща промишленост – 17.6%; Търговия, рем... 

Ще насърчаваме обучението в специалности, които имат стратегическо значение за икономиката ни и са най-
нужни на пазара на труда. Висшите училища трябва да подготвят специалисти с ключови умения и в тази връзка
обмисляме въвеждането на стипендия за бъдещи студенти, които кандидатстват с математика или природни
науки във висшите ни училища. Това каза министърът на образованието и науката Красимир Въ... 

Ще насърчаваме обучението в специалности, които имат стратегическо значение за икономиката ни и са най-
нужни на пазара на труда. Висшите училища трябва да подготвят специалисти с ключови умения и в тази връзка
обмисляме въвеждането на стипендия за бъдещи студенти, които кандидатстват с математика или природни
науки във висшите ни училища. Това каза министърът на образованието и науката Красимир Въ... 

Ще насърчаваме обучението в специалности, които имат стратегическо значение за икономиката ни и са най-
нужни на пазара на труда. Висшите училища трябва да подготвят специалисти с ключови умения и в тази връзка
обмисляме въвеждането на стипендия за бъдещи студенти, които кандидатстват с математика или природни
науки във висшите ни училища. Това каза министърът на образованието и науката Красимир Въ... 

Ще насърчаваме обучението в специалности, които имат стратегическо значение за икономиката ни и са най-
нужни на пазара на труда. Висшите училища трябва да подготвят специалисти с ключови умения и в тази връзка
обмисляме въвеждането на стипендия за бъдещи студенти, които кандидатстват с математика или природни
науки във висшите ни училища. Това каза министърът на образованието и науката Красимир Въ... 

Медия: Марица

Заглавие: Най-търсените работни позиции в България
Дата: 15.04.2025 12:04
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Вълчев: Ще насърчаваме обучението в специалности със значение за икономиката ни и те са най-
нужни на пазара на труда
Дата: 15.04.2025 10:58
Медия: Новини.бг

Заглавие: Ще насърчаваме стратегически специалности с ключова роля за икономиката ни
Дата: 15.04.2025 10:43
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Министър Вълчев: Ще насърчаваме обучението в специалности с ключова роля за икономиката ни
Дата: 15.04.2025 10:36
Медия: Фокус

Заглавие: Красимир Вълчев: Ще насърчаваме стратегически специалности с ключова роля за икономиката ни
Дата: 15.04.2025 10:21
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: 18 млади дами се докоснаха до лидерството благодарение на "CEO за един ден"
Дата: 15.04.2025 13:00
Медия: BGlobal

https://forbesbulgaria.com/2025/04/15/naj-tarsenite-rabotni-pozitsii-v-balgariya/
https://novini.bg/article/2025041507581112430
https://ndt1.eu/%D1%89%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%8A%D1%80%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%86%D0%B8%D0%B0/
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Ministur-Vulchev-Shte-nasurchavame-obuchenieto-v-specialnosti-s-klyuchova-rolya-za-ikonomikata-ni-2520899
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/20323189
https://bglobal.bg/112773-18-mladi-dami-se-dokosnaha


Инициативата "СЕО за един ден", организирана от Съвета на жените в бизнеса в България (СЖББ) в партньорство
с Австрийското посолство в България, завърши с официална церемония в Международния център на УниКредит
Булбанк. По време на събитието участничките споделиха своите впечатления и опита си от участието в пилотното
издание на програмата."СЕО за един ден" има за цел да овласти и вдъхнови младото... 

Към края на март регистрираните безработни в страната са 156 335 души, а равнището на регистрираната
безработица е 5,5%, съобщи Агенцията по заетостта. В сравнение със същия месец на 2024 г. се отчита спад от 0,3
процентни пункта, отбелязаха от ведомството. През април в страната са планирани18 трудови борси. Те се
организират по предварителен график и дават възможност работодатели от различни сфер... 

Докладът "Gen Z Революция в бизнеса" очертава ясно нагласите на поколението Z Какво наистина искат младите
хора? Не какво предполагаме, не какво им налагаме, а какво те самите мислят, чувстват и търсят от живота и
кариения си път. С този въпрос започва двугодишното изследване на Leader Academy, обхванало над 1200
младежи от цяла България на възраст между 15 и 29 години. Резултатите от изследването... 

42% от безработните у нас са на възраст над 50 години. Това сочат данните от миналата година. "Дълбок
привърженик съм на това, че работа има за всички. Въпросът е в желанието, адаптивността и възможностите.
Нашата платформа си поставя много различни цели. От една страна това е да подпомогнем хората, които на тази
възраст по някаква причина остават на пазара на труда и са загубили рефлекса да си тъ... 

Работодателите свиват плановете за наемане на нови служители през 2025 година Българските работодатели
затягат коланите и подхождат с повишено внимание към разширяването на екипите си. Това показва последното
национално изследване на Българската конфедерация по заетостта (БКЗ), според което коефициентът на заетост
за периода април-септември 2025 година е едва +3%. Проучването обхваща 1078 компании... 

По данни на Българската конфедерация по заетостта ще има едва леко увеличение на работниците през
следващите шест месецаЛеко увеличение, но далеч под нивата отпреди година. Такива са плановете на
работодателите в страната за наемане на нови хора през следващите шест месеца, показва редовното
национално изследване на Българската конфедерация по заетостта (БКЗ), която обединява най-големите HR
компа... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Заглавие: Добри новини: Безработицата в нас намалява
Дата: 15.04.2025 12:31
Медия: Actualno.com

Заглавие: Над 1200 младежи разкриват какво наистина искат от образованието, кариерата и работодателите
Дата: 15.04.2025 12:05
Медия: My PR

Заглавие: 50-годишните у нас масово търсят работа и смело сменят сферата
Дата: 15.04.2025 11:40
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Всяка пета фирма у нас планира съкращения
Дата: 15.04.2025 11:06
Медия: Dunavmost

Заглавие: Проучване: Компаниите вече не бързат да наемат нови хора
Дата: 15.04.2025 13:37
Медия: Капитал

Заглавие: Бизнесът в Кюстендил иска теренът на бившите казарми да се ползват за здравен туризъм
Дата: 14.04.2025 11:29
Медия: Фокус

https://www.actualno.com/economy/dobri-novini-bezraboticata-v-nas-namaljava-news_2431861.html
https://www.mypr.bg/news/business/Nad-1200-mladezhi-razkrivat-kakvo-naistina-iskat-ot-obrazovanieto-karierata-i-rabotodatelite-44612/
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/379226-50-godishnite-u-nas-masovo-tarsyat-rabota-i-smelo-smenyat-sferata
https://www.dunavmost.com/novini/vsyaka-peta-firma-u-nas-planira-sakrashteniya
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pazar-na-truda/2025/04/15/4770440_prouchvane_kompaniite_veche_ne_burzat_da_naemat_novi/
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Biznesut-v-Kyustendil-iska-terenut-na-bivshite-kazarmi-da-se-polzvat-za-zdraven-turizum-2519723


Кюстендилска търговско-промишлена палата изготви становище за бъдещето на бившия казармен район, предаде
"Фокус". То е изготвено в резултат на множество срещи и разговори по въпросите на туризма в изпълнение на
Програмата за дейността на Палатата по направление "Туризъм, балнеология и история"."Настоящето становище
и свързаните препоръки, изготвени от Кюстендилска търговско-промишлена палата, са п... 

Ще насърчаваме обучението в специалности, които имат стратегическо значение за икономиката ни, каза
министър Красимир ВълчевСтипендия за бъдещи студенти, които кандидатстват с математика или природни науки
обмисля МОН. Това съобщи просветният министър Красимир Вълчев по време на среща с Академичния съвет на
Лесотехническия университет-София, информира ведомството. Ще насърчаваме обучението в спец... 

В момент на рязко повишаване на несигурността на световни финансови пазари и значително влошаване на
перспективите пред световната икономика за България финалният етап от процеса по присъединяване към
еврозоната има огромния потенциал да се превърне в контрапункт на негативните глобални движения. Това заяви
управителят на Българската народна банка Димитър Радев по време на бизнес закуска на Америк... 

България след 55 години се завръща триумфално в Осака. Българският павилион на световното изложение е
обект на огромен интерес. Именно интересът от японски предприемачи, свързан с инвестиции, показват, че сме
на прав път. Това заяви вицепремиерът и министър на иновациите и растежа Томислав Дончев, който откри
националния ни павилион в ЕКСПО 2025 в Осака, Япония, съобщиха от ведомството."Елегантно ... 

Миналия месец преговорите между Русия и Съединените щати за съдбата на Украйна, които се проведоха в
грандиозния хотел "Риц-Карлтън" в Рияд, бяха към своя край, когато се отвориха две дървени врати и пред
репортерите се появи загадъчният шпионин, който е част от делегацията на Кремъл за преговорите. Когато
генерал-полковник Сергей Беседа видя, че го снимат, той се усмихна кратко и побърза да се от... 

Преговорите за Украйна бяха водени от генерала от разузнаването Сергей Беседа, фигура, която от десетилетия
участва в най-секретните операции на Путин, пише WSJ. Публичната му поява на срещата е сигнал за твърдата
позиция на Москва въпреки мирните инициативи. Миналия месец Ritz-Carlton в Рияд беше под ключ и в
тринадесетия час от преговорите между Русия и Съединените щати за съдбата на Украйна две... 

На проведената на 14 април в Люксембург междуправителствена конференция е обявено официалното откриване
на клъстер 2 "Вътрешен пазар" в преговорите за присъединяване на Албания към Европейския съюз. Това бе

Заглавие: Стипендии за важни специалности, които носят огромни пари
Дата: 15.04.2025 10:45
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: За България влизането в еврозоната може да е контрапункт на световната икономика
Дата: 15.04.2025 11:21
Медия: Дневник

Заглавие: Огромен интерес към България на ЕКСПО 2025 в Япония
Дата: 15.04.2025 12:48
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Ето кой е тайнственият емисар на Путин на преговорите със САЩ
Дата: 15.04.2025 12:34
Медия: ПИК

Заглавие: WSJ: Тайният посредник на Путин излиза от сенките на мирните преговори за Украйна
Дата: 15.04.2025 12:21
Медия: Труд

Заглавие: ЕС открива Клъстер 2 "Вътрешен пазар" в преговорите за присъединяване с Албания
Дата: 15.04.2025 09:29
Медия: Фокус

https://www.standartnews.com/balgariya-obshtestvo/stipendii-za-vazhni-specialnosti-koito-nosyat-ogromni-pari-593715.html
https://www.dnevnik.bg/bulgaria/2025/04/15/4770229_za_bulgariia_vlizaneto_v_evrozonata_moje_da_e/
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Ogromen-interes-kum-Bulgariya-na-EKSPO-2025-v-Yaponiya-2521141
https://pik.bg/%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BA%D0%BE%D0%B9-%D0%B5-%D1%82%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%B0%D1%80-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D1%8A%D1%81-%D1%81%D0%B0%D1%89-news1277064.html
https://trud.bg/a/articles/wsj-%D1%82%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%83%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D0%B0
https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/ES-otkriva-Kluster-2-quotVutreshen-pazar-quot-v-pregovorite-za-prisuedinyavane-s-Albaniya-2520769


съобщено от пресслужбата на Съвета на Европейския съюз.Междуправителствената конференция за
присъединяването на Албания към ЕС се проведе на ниво министри. ЕС беше представен от полския външен ... 

На първо място е сръбският Бел муж Емблематичната българска баница се класира на трето място сред най-
добрите ястия със сирене в света според новоиздадения списък на уебсайта TasteAtlas. Международният
хранителен справочник, известен с това, че обръща внимание на традиционните кухни, състави класацията въз
основа на хиляди проверени потребителски оценки от цял свят. Баницата е поставена точно след... 

Виолета Комитова и дъщеря й Гиляна са придобили две вили близнаци на морето с пари от Програмата за
развитие на селските райони преди няколко години. Виолета Комитова е била собственик и управител на
дружеството "Вая Холидей ООД", което е получило субсидията. От 3 февруари 2017 г. – денят, в който Виолета
Комитова беше назначена в първото служебно правителство на Румен Радев като зам.-министър на ... 

Заглавие: Българската баница на трето място сред най-добрите ястия със сирене
Дата: 15.04.2025 13:36
Медия: Телемедиа

Заглавие: МЕГА СКАНДАЛ! Виолета Комитова си вдигнала вили близнаци на морето с 200 хил. евро от
европейска програма по време на министерстването си
Дата: 15.04.2025 13:04
Медия: ПИК

https://telemedia.bg/bg/tm/obshtestvo/bylgarskata-banica-na-treto-mjasto-sred-naj-dobrite-jastija-sys-sirene
https://pik.bg/%D0%BC%D0%B5%D0%B3%D0%B0-%D1%81%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D0%BB-%D0%B2%D0%B8%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B8-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B0-%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D1%86%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D1%81-200-%D1%85%D0%B8%D0%BB-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D0%BE%D1%82-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5-news1277034.html
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